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F o r m a n n s k a p e t 
stemte torsdag en-
stemmig «ja» til Si-
sa-prosjektet Rabas. 

Av Therese Stabrun

therese@altaposten.no

John-Tore Martinsen og Sisa er 
hoppende glade over formann-
skapets enstemmige ja til kul-
turhuset Rabas. 

– Vi er veldig glade for at vi fikk 
ja fra samtlige i formannskapet. 
Vi føler at både det politiske livet 
i Alta og ikke minst administra-
sjonen har vært utrolig positive 
til dette prosjektet. Vi registre-
rer også at bygningsmyndighe-
tene i byen er veldig engasjerte 

og flinke, så vi har med andre 
ord fått støtte fra alle parter, for-
teller Martinsen.

Håper på rask etablering
Martinsen hadde mandag mor-
gen ikke helt oversikt over hvor 
langt i prosessen prosjektet nå 
er kommet, men sier at han hå-
per på en rask etablering av kul-
turhuset.

– Vi skal levere inn en bygge-
søknad i løpet av de nærmeste 
dagene og siden finansieringen 
stort sett er i orden, regner vi 
med å etablere Rabas ganske 
fort.

Samarbeidsprosjekt
Med seg som samarbeidspartne-
re har Sisa fått både Audioland 
og Verte landskap og arkitektur. 
I tillegg skal de samarbeide med 
Alta videregående skole og uni-
versitetet.

– Rabas skal blant annet inne-
holde en håndverksbutikk. Vi 
ønsker også å ha en Alta-guide 
som skal ha oversikt over alt 
av kultur- og fritidstilbud som 
finnes i byen. I tillegg vil det bli 
konserter, utstillinger og works-
hops, hvor vi ser for oss at sk-
tører som Alta magedans vil ha 
kurs blant annet for næringsli-
vet, fortsetter Martinsen. 

Setter opp et midlertidig bygg
Selv om byggesøknaden skal ut-
arbeides i disse dager, er det ikke 
et permanent bygg som skal fø-
res opp.

– Vi skal sette opp et midlertidig 
bygg som skal stå en periode, 
og så får vi evaluere underveis 
hvordan prosjektet fungerer før 
vi tar en avgjørelse på om vi øn-
sker at prosjektet bør bli perma-
nent eller ikke, fortsetter han.

Tror behovet er der
På spørsmål om Martinsen tror 
byen har behov for et slikt pro-

sjekt, kommer svaret raskt.
– Behovet for et slikt kultur-

hus er helt klart tilstede og jeg 
tror det er enormt viktig at kul-
turlivet i byen kommer oftere 
sammen. Bare det å sitte rundt 
samme bord er viktig for kul-
turlivet som helhet. Da kan man 
avtale hvilke arrangementer 
som skal gjøres og ikke minst 
når de skal settes opp, slik at de 
viktigste tingene ikke kolliderer. 
Hvis kulturlivet klarer å samar-
beide i større grad og bruker av 
hverandre sine resurser, vil også 
arrangementene få større effekt, 
fastslår Martinsen.

Fornøyd kultursjef
Også kultursjefen i kommunen, 
Tor Helge Reinsnes Moen, er 
strålende fornøyd med politi-
kernes vedtak.

– Jeg er enkelt og greit veldig 
fornøyd med avgjørelsen. Jeg 
synes det er både modig og 
klokt av politikerne å gi Sisa og 
Rabas muligheten. Hvis man 
griper muligheten og gjør ting 
rett vil dette være bra både for 
sentrumsutviklingen, men ikke 
minst veldig bra for Rabas og 
medlemmene til Sisa. Det at 
miljøet er godt gjemt bort i kjel-
leren på rådhuset, er ikke godt 
nok, sier Moen.

Spøk ble til alvor
Kultursjefen innrømmer at det 
var han selv som foreslo for 
nevnte Martinsen at han bare 
burde satt opp noen brakker, og 
flyttet Sisa inn der.

– Jeg kan ha sagt til han at han 
bare burde skaffe noen brakker, 
sette de hulter til bulter og fyl-
le de med innhold. Og mannen 
med ADHD ganger sju, han satte 
i gang med en gang og nå er alt-
så kulturhuset like om hjørnet, 
humrer Moen avslutningsvis.

Ja til mobilt 
kulturhus

SLIK BLIR DET: Kulturhuset Rabas er et mobilt kulturhus som er tegnet av Verte landskap og arkitektur, og skal se slik ut. 
John-Tore Martinsen i Sisa kan nesten ikke vente med å komme i gang med byggingen. (Foto: 
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Kunnskapsparken Alta er et naturlig møtested for næringslivet. Alta Næringsforening og Origo 
inviterer til månedlige frokostmøter. På agendaen? Tidsaktuelle og viktige temaer for næringslivet.

Justisdepartementet har vedtatt større endringer i ak-
sjelovgivningen som vil innebære en rekke forenklinger i 
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miniseminar hvor KPMG gjennomgår de nye lovforslagene 
samt kommer med deres synspunkter og vurderinger.
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  regelendringene
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En altamann ligger 
hardt skadet på UNN 
etter en bilulykke i 
helga.

Av Arne Reginiussen og Jarle Mjøen

Det var rundt klokka 01.00 
natt til lørdag at en svart 
Mercedes kjørte ut i en sving 
i Storgjerdet på RV93 i Øvre 
Alta. Bilen føk ut av veien og 
ble svært skadet i utforkjørin-
gen. Føreren, en altamann 
i 20-årene, ligger på UNN i 
Tromsø. Han skal blant annet 
ha pådratt seg hodeskader i 
det voldsomme sammenstø-
tet.

  – Tilstanden er alvorlig, men 
stabil, sier informasjonskon-
sulent ved sykehuset, Jan 
Fredrik Frantzen, til Altapos-
ten mandag morgen.

Mistanke om promille
Politiet mistenker at mannen 
har kjørt med promille.

– Det er rutinemessig tatt 
blodprøve av mannen, og vi 
har gode vitnebeskrivelser. 
Utfra det vi sitter på av infor-
masjon i saken, så tyder mye 
på at mannen har hatt høy 
hastighet da han kjøre av vei-
en, sier etterforskningsleder 
Sven Erling Mikalsen ved Alta 
lensmannskontor.

Siktet for uaktsom kjøring
Nå avventer politiet blodprø-
ven før det blir konkludert om 
hvorvidt siktelsen mot man-
nen blir utvidet. Mannen blir 
siktet for uaktsom kjøring.

– Vi har forsåvidt gjort vårt 
til nå i saken, og avventer nå 
mannens tilstand og blodprø-
ver før vi gjør noe mer i saken, 
sier Mikalsen.

Hardt skadd
etter ulykke

STORE SKADER: Bilen ble svært skadet etter utforkjøringen, som politiet misten-
ker skjedde i høy hastighet. (Foto: Jarle Mjøen)


